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[Indenrigsministeren] 

tung opgave at løse i en tid med pengeknap- 
hed og statslige krav til andre sygehusmyn- 
digheder om størst mulig tilbageholdenhed 
med hensyn til nyinvesteringer. 

På denne baggrund finder jeg det afgøren- 
de at foretage investeringerne på Blegdams- 
vej, hvor de kan tjene sig hjem inden for en 
kortere årrække gennem en mere rationel 
drift. 

I 

Den første sag på dagsordenen var: 

1) Spørgsmål om fremme af forespørgsel nr. F 
2: 

Forespørgsel til arbejdsministeren [om ud- 
viklingen i arbejdsløsheden og om behovet for 
en nedsættelse af arbejdstiden]. 

Af Svend Auken (S) og Lilli Gyldenkilde 
(SF) m.fl. 

(Forespørgslen anmeldt 14/2 84). 

Formanden: , 
Hvis ingen gør indsigelse mod fremme af 

denne forespørgsel, betragter jeg tingets sam- 
tykke dertil som givet. (Ophold). Det er gi- 
vet. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

2) Spørgsmål om fremme af forespørgsel nr. F 
3: 

Forespørgsel til indenrigsministeren [om mu- 
lighederne for at inddrage borgerne i beslut- 
ningsprocessen vedrørende sygehusplanlægnin- 
gen]. 

Af Maisted (FP). 
(Forespørgslen anmeldt 14/2 84). 

Formanden: 
Hvis ingen gør indsigelse mod fremme af 

denne forespørgsel, betragter jeg tingets sam- 
tykke dertil som givet. (Ophold). Det er gi- 
vet. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

3) Anden (sidste) behandling af beslutningsfor- 
slag nr. B 15: 

Forslag til folketingsbeslutning om beretning 
angående Nordisk Råds 31. session 1983. 

(Fremsat 9/2 84 i betænkning fra uden- 
rigsudvalget. Første behandling 14/2 84). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

N Forslaget sattes til forhandling. 

Forhandling 

Arentoft (FP): 
Fremskridtspartiet er ikke repræsenteret i 

Nordisk Råd længere, og vi agter at stemme 
imod beretningen. 

Vi synes nok, det er udmærket, at vi har 
en form for samarbejde mellem de nordiske 
lande, men desværre har Nordisk Råd udvik- 
let sig sådan, at det er blevet så bureaukra- 
tisk og så fyldt med papir, at det hele næsten 
drukner. 

Endvidere synes vi, at man faktisk går den 
omvendte vej. Først laver man national lov- 
givning i de forskellige lande, og derefter 
prøver man at koordinere disse lovgivninger. 
Vi mener, det ville være rigtigere, hvis man 
gik den anden vej og først snakkede om tin- 
gene, før man lavede national lovgivning, og 
derefter koordinerede dem, og så kunne man 
føre den nationale lovgivning igennem. 

Derfor agter fremskridtspartiet at stemme 
imod beretningen. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Afstemning 

Forslaget til folketingsbeslutning 
vedtoges med 124 stemmer mod 4 (FP); 1 
stemte (ved en fejltagelse) hverken for eller 
imod. 

Formanden: 
Om denne vedtagelse vil der nu blive givet 

meddelelse til Nordisk Råds danske delegati- 
on. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

4) Anden behandling af lovforslag nr. L 1: 
Forslag til finanslov for finansåret 1984. 
(Fremsat 6/2 84. Første behandling 7/2 

84. Betænkning 8/2 84). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 


